
Agent Greniera: Czuje się dobrze w Romie

News - ASRoma.pl

Clement Grenier ma jeszcze sześć meczów, aby przekonać do siebie

kierownictwo Giallorossich. Francuz dostaje jednak mało szans od Luciano

Spallettiego. Jego agent na Włochy, Giuseppe Colombo, odpowiedział na

pytania portalu asromarumors.com.

Jak się czuje Grenier w Rzymie? Jak się zaaklimatyzował?

- Tak, świetnie się zaaklimatyzował w Rzymie, odnajduje się świetnie z kolegami.

Po chłopaku z jego walorami można byłoby spodziewać się większej liczby

minut: jaki jest powód tego, że nie znalazł zbyt dużo przestrzeni?

- Nie wiem, jest do dyspozycji, to trener dokonuje wyborów, które muszą być

uszanowane. Spalletti jest wielkim trenerem.

Z pewnością Monchi zna chłopaka. Miałeś już okazję rozmawiać o

przyszłości Greniera?

- Nie znam go osobiście, jednak Roma ma opcje jego wykupu i dlatego zdecyduje

kierownictwo. Byłoby pięknie gdyby został w Rzymie, gdyż czuje się tutaj dobrze.

Wczoraj wieczorem Clement był na trybunach Stadio Olimpico, aby oglądać finał

Coppa Italia i cieszył się ze zwycięstwa Primavery Romy.
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